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Fråga till kommunalrådet Kerstin Hermansson (C): Vilka beslut och vilken beredskap 
gällande samhällsbyggnad och planeringsprocesser kommer behöva omprövas med 
anledning av en batterifabrik i Svenljunga? 

 
Hela Boråsregionen gläds åt att Svenljunga kan komma bli bas för en batterifabrik med flera tusen 
nya arbetstillfällen som följd. En etablering i denna storlek skapar både möjligheter och utmaningar 
inte bara för Svenljunga, utan för många fler kommuner. Det återstår fortfarande mycket arbete 
innan klart besked kan ges. En detaljplan ska tas fram, länsstyrelsen ska ge tummen upp och ett 
miljötillstånd ska sökas och godkännas.  
 
När klart besked ges att etableringen blir av kommer behov finnas av nya bostäder och infrastruktur 
även inom Borås Stads kommungränser. Med nya invånare behövs det skolor, förskolor och annan 
service. När gällande översiktsplan var på remiss föreslog vi moderater att det skulle finnas 
ytterligare utvecklingsstråk, varav ett var längs med väg 27 mot Svenljunga. Vi såg framför oss nya 
bostäder både i Kråkered och i Aplared. Nu kan dessa orter komma bli än mer eftertraktade för att 
bygga bostäder i och det kan anses strida både mot översiktsplan och planerad utbyggnadsordning. 
 
Min fråga till kommunalrådet Kerstin Hermansson (C) 
 

Vilka beslut gällande samhällsbyggnad (ÖP, utbyggnadsordning, nya detaljplaner, mm) 
kommer behöva omprövas med anledning av en batterifabrik i Svenljunga? 

 
Vilken beredskap finns och vilka förutsättningar krävs inom 
samhällsplaneringsprocessen för att Borås Stad både ska kunna stödja Svenljunga i 
nödvändigt planeringsarbete och erbjuda attraktiva bostäder i Borås? 

 
Annette Carlson (M) 
 


